

Edisi: Julai - Ogos 2008



Buletin KERJA RAYA

www.kkr.gov.my

Jld. 4, Bil. 4/2008

ISSN : 1985-4595



AseanSkills Competition™
Kuala Lumpur, Malaysia

60 Minit Bersama Menteri Kerja Raya



Majlis Anugerah Perkhidmatan Cemerlang



Kejohanan Sukan Kerja Raya

ISSN 1985-4595



9 771985 459008



SIDANG PENGARANG

Penasihat

Y.Bhg. Dato' Dr. Abdul Munit B. Kasmin
Ketua Setiausaha Kementerian Kerja Raya

Penaung

Y. Bhg. Puan Sri Zaiton Bt. Mhad Ali
Timbalan Ketua Setiausaha Operasi

Ketua Pengarang

Pn. Hj. Wangi bt. Jusoh
Setiausaha Bahagian Pengurusan dan Perancangan Korporat

Pengarang

En. Devaraj A/L Subramaniam
En. Mohd Heikal b. Kamarudin
En. Mohd Rizal b. Hashim
Pn. Aisah bt Ghazali
Pn. Norazidah bt Burhanuddin
Pn. Masliza bt Mohd Noor

Fotografi

Unit Perpustakaan & Sumber, Jabatan Kerja Raya
Bahagian Teknologi Maklumat, Kementerian Kerja Raya

Reka Bentuk/Pencetak

Gemilang Press Sdn. Bhd.

Urusetia

Cawangan Media dan Khidmat Pelanggan &
Cawangan Pengurusan Korporat

Sidang Redaksi mengalu-alukan sebarang sumbangan artikel dan pandangan yang membina bagi mengemaskini serta mempertingkatkan lagi mutu penerbitan Buletin Kementerian Kerja Raya. Sumbangan artikel boleh dialamatkan kepada:

Cawangan Media dan Khidmat Pelanggan

Bahagian Pengurusan dan Perancangan Korporat
Tingkat 5, Blok B, Kompleks Kerja Raya,
Jalan Sultan Salahuddin,
50580 Kuala Lumpur

Tel : 03-2771 4558 / 4583

Faks : 03-2711 1590 / 1592

E-mel : pro@kk.gov.my atau www.kkr.gov.my

Sekapur Sireh **SIDANG PENGARANG**

Sekali lagi Buletin Kerja Raya menemui pegawai dan anggota Kementerian dan agensi. Memasuki edisi ke-4 terbitannya pelbagai isu dan maklumat semasa di Kementerian dan Agensi turut dimuatkan untuk tatapan pembaca pada kali ini.

Kini kita telahpun hampir ke penghujung tahun 2008. Sejauh manakah hasil usaha dan pelaksanaan tugas-tugas kita? Adakah ia menepati dan mencapai tahap yang telah disasarkan?

Memetik kembali ucapan YB Menteri Kerja Raya di dalam Wawancara 60 Minit Bersama Menteri, *if we plan to fail, you fail the plan*. Sebagai pegawai dan kakitangan awam yang memikul tugas yang diamanahkan perlu mempunyai usaha dan inisiatif dalam memastikan tugas dan amanah itu dapat dilaksanakan sepenuhnya.

Warga Kementerian juga perlu lebih aktif dalam meningkatkan pengetahuan dan kepakaran yang diperlukan di bidang tugas masing-masing, penambahbaik proses bekerja serta mendalami keperluan tugas dan sentiasa memastikan diri bersedia untuk memenuhi *demand* pelanggan mahupun stakeholder.

Akhir kata, sebarang komen dan idea amatlah dialu-alukan bagi menambahbaik Buletin ini. Sidang Pengarang berharap Buletin ini akan memberi manfaat yang besar kepada semua Warga Kerja Raya.

Terima kasih.

Highlights

Program 60 Minit Bersama Menteri secara eksklusif di RTM 1 bersama Y.B. Dato Ir. Mohd Zin b. Mohamed, Menteri Kerja Raya



1. Fungsi Utama Kementerian Kerja Raya adalah menyediakan infrastruktur prasarana negara dan menjadi penggerak utama dalam menentukan semua projek dalam RMKe-9 dapat dilaksanakan dengan sebaik mungkin seperti yang dirancang.
2. KKR juga bertanggungjawab agar bangunan-bangunan menyediakan kemudahan amenities, sosial dan perkara-perkara yang berkaitan yang harus dilaksanakan.
3. Kementerian ini juga bertanggungjawab dalam menentukan industri pembinaan negara dapat berkembang dan meransang pertumbuhan ekonomi.
4. Seramai 15 ribu kakitangan terlibat dalam melaksanakan tanggungjawab tersebut dimana 8 ribu adalah merupakan tenaga professional.
5. KKR telah mengambil beberapa langkah untuk mengatasi kelemahan yang telah dikenal pasti. Antara langkah-langkah tersebut ialah mengadakan satu program pemukiman di kalangan semua Ketua-Ketua di peringkat Kementerian dan Agensi yang berkaitan.
6. Jumlah kontraktor kelas F yang berdaftar dengan PKK (Pusat Khidmat Kontraktor) adalah berjumlah hampir 40 ribu orang tetapi mengikut kajian CIDB hanya 17 ribu sahaja yang dikategorikan sebagai aktif.
7. Mengikut dasar baru yang diperkenalkan oleh Kementerian, mana-mana kontraktor yang mendapat kontrak kerajaan menilai melebihi 10 juta, sebanyak 10 peratus daripada nilai kontrak tersebut hendaklah diperuntukkan kepada kontraktor-kontraktor kelas F. Kontraktor-kontraktor kelas F tersebut mestilah diambil dari senarai di negeri di mana projek itu dilaksanakan.
8. Mengenai isu kadar tol yang dikatakan membebankan pengguna-pengguna terutama di Lembah Klang, KKR sedang membuat kajian sebelum membuat keputusan sama ada mengurangkan kadar tol yang sedia ada ataupun sebaliknya.
9. Walaupun kenaikan harga minyak memberi kesan kepada pertambahan kos bahan-bahan binaan tetapi mana-mana projek yang telah siap 70 peratus, pihak KKR akan berusaha menyelamatkan projek tersebut daripada terbengkalai.

Piagam Pelanggan KKR



Piagam Pelanggan Kementerian Kerja Raya adalah seperti berikut:

Kami warga Kementerian Kerja Raya komited untuk memberikan perkhidmatan yang profesional dan berkualiti serta menjamin kepuasan pelanggan dalam melaksanakan tugas-tugas teras dengan:

- Memastikan kualiti pembinaan jalan Persekutuan dilaksanakan mengikut tempoh, standard, spesifikasi dan kos yang ditetapkan;
- Memastikan kualiti kerja-kerja penyenggaraan jalan Persekutuan dan Bangunan Gunasama Persekutuan dilaksanakan mengikut perjanjian konsesi yang telah dipersetujui; dan
- Memastikan setiap aduan pelanggan yang diterima diberi maklum balas awal dalam tempoh tiga (3) hari bekerja dari tarikh aduan diterima.

Majlis Perjumpaan

Y.B. MENTERI KERJA RAYA BERSAMA KONTRAKTOR YANG MELAKSANAKAN PROJEK RMK9 DI SELURUH MALAYSIA

Kementerian Kerja Raya telah mengadakan satu majlis "Perjumpaan Y.B. Menteri Kerja Raya Bersama Kontraktor Yang Melaksanakan Projek RMK9 Di Seluruh Malaysia" pada 4 Julai 2008 (Jumaat) jam 2.00 petang bertempat di Dewan Tan Sri Mahfuz Khalid, Blok C, Kompleks Kerja Raya, Kuala Lumpur.

Majlis ini diadakan khas bertujuan untuk membolehkan Y.B. Menteri Kerja Raya bersemuka dan mendengar masalah-masalah yang dihadapi oleh kontraktor yang sedang melaksanakan projek RMKe-9 di seluruh negara. Seramai 700 syarikat kontraktor Kelas A hingga D telah menghadiri majlis perjumpaan ini.

Di majlis berkenaan satu taklimat mengenai kaedah pelaksanaan Variation of Price (VOP) telah disampaikan. Para kontraktor yang menyertai program ini telah berpeluang mengajukan 16 soalan



yang di jawab oleh YB Menteri Kerja Raya semasa sesi dialog bersama Y.B. Menteri Kerja Raya. Y.B. Menteri Kerja Raya didalam rumusannya memaklumkan bahawa Kementerian Kerja Raya akan mewujudkan satu Jawatankuasa Khas untuk menangani masalah yang dihadapi oleh kontraktor binaan serta mencari penyelesaiannya.

Majlis turut diserikan dengan pameran produk binaan keluaran syarikat Bumiputera di mana seramai 14 syarikat pengeluar dan pembekal telah mempamerkan produk masing-masing.

Sumber : Bahagian Pembangunan Bumiputera



"International Conference on Modern Legal Drafting"

Satu persidangan bertajuk 'International Conference on Modern Legal Drafting' telah diadakan pada 22 Julai 2008 di Kuala Lumpur Convention Centre, Kuala Lumpur dan 24 Julai 2008 di Hotel Equatorial, Pulau Pinang. Persidangan antarabangsa ini merupakan anjuran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan kerjasama beberapa organisasi daripada Malaysia dan luar Negara antaranya Singapura, Kanada dan Australia.

Majlis ini telah dirasmikan oleh Y.B. Dato' Yong Khoo Seng, Timbalan Menteri Kerja Raya mewakili YB Menteri Kerja Raya. Seramai 350 peserta telah menyertai persidangan yang telah diadakan di

Kuala Lumpur dan 60 peserta persidangan yang diadakan di Pulau Pinang. Peserta-peserta yang hadir di persidangan di antaranya adalah Pegawai Kanan daripada Kementerian/Jabatan/Agensi Kerajaan, Kontraktor, Subkontraktor, Peguam, Syarikat Pembinaan, Badan Berkanun, Institusi Kewangan dan wakil Universiti.

Bagi menjayakan persidangan ini beberapa orang panel penceramah dari luar Negara turut diundang bagi menyampaikan ceramah dan berkongsi kepakaran iaitu Judge Mark Painter, Professor Peter Butt dan Dr. Robert Eagleson. Manakala panel penceramah Malaysia terdiri daripada Dato Syed Ahmad Idid, Cik Tan Swee Im dan En. Noushad Ali Naseem.

Sumber : CIDB Malaysia

Majlis Ramah Mesra KSU Bersama Media



Objektif

- Mewujudkan 'Networking' antara Pengurusan Kementerian dengan pihak media.
- Peningkatan imej dan promosi Kementerian/Jabatan melalui sumbangan artikel/penulisan di media.
- Mengeratkan hubungan melalui Majlis Ramah Mesra di antara Pengurusan Kementerian dengan pihak media cetak dan elektronik

Majlis Ramah Mesra KSU Bersama Media ini telahpun diadakan pada 4 Julai 2008 bertempat di Bilik Cempaka, Tingkat 6, Blok A, Kementerian Kerja Raya. Para tetamu yang hadir terdiri daripada pegawai-pegawai kanan Kementerian dan pengamal media daripada pelbagai media elektronik dan media cetak di antaranya Utusan Malaysia, BERNAMA, Berita Harian, New Straits Time, China Press dan lain-lain.



Ekspedisi Jalan Persekutuan

Kementerian Kerja Raya sekali lagi telah berjaya menganjurkan Ekspedisi Jalan Persekutuan edisi ketiga pada 26 - 28 Jun 2008 yang lalu. Laluan ekspedisi kali ini adalah daripada Kuala Lumpur ke Zon Utara Semenanjung Malaysia menggunakan FT001, FT005, FT007, FT067 dan FT076 meliputi Negeri Perak, Kedah, Pulau Pinang dan Perlis telahpun dirasmikan oleh Timbalan Menteri Kerja Raya, Y.B. Dato' Yong Khoon Seng.

Obejktifnya adalah untuk memberi pendedahan mengenai perkara-perkara yang berkaitan dengan aset jalan KKR kepada warganya dan mengenalpasti kekurangan serta penambahbaikan yang perlu dibuat oleh KKR di dalam penyenggaraan jalan persekutuan. Seramai 50 orang pegawai dan kakitangan dari Kementerian Kerja Raya melibatkan 13 buah kereta.

Semasa ekspedisi, semua peserta dikehendaki melakukan pemantauan selaras dengan tujuan utama ekspedisi iaitu untuk:-

1. Melakukan pemantauan ke atas kerja rutin konsesi seperti memastikan tiada rumput, rumput gajah / lalang dirizabnya melebihi 4 inci pada setiap 16 hb pada setiap bulan; tiada lubang di permukaan jalan; dan memastikan



sistem perparitan berfungsi dengan baik.

2. Melakukan pemantauan ke atas kerja berkala atau kecemasan seperti memastikan sistem aliran pengurusan trafik berfungsi semasa kerja-kerja kecemasan seperti pemasangan papan tanda sementara, meletakkan kon kecemasan dan sebagainya.
3. Ekspedisi tidak melibatkan audit sistem papan tanda dan kilometer post memandangkan pihak JKR telah menubuhkan satu pasukan audit papan tanda jalan raya dan sedang di dalam pelaksanaan.
4. Memantau papan tanda yang mengelirukan.

Sumber : Bahagian Kawalselia Penyenggaraan

Majlis Anugerah Perkhidmatan Cemerlang Tahun 2007



Kementerian Kerja Raya telah mengadakan Majlis Anugerah Perkhidmatan Cemerlang pada 3 Julai 2008 yang lalu bertempat di Dewan Tan Sri Mahfuz Khalid, Kompleks Kerja Raya. Majlis telah dirasmikan oleh Y.B Dato' Ir. Mohd. Zin bin Mohamed, Menteri Kerja Raya Malaysia.

Bagitahun2007 seramai781 orangwargakementerian dan agensi di bawahnya telah menerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang pada majlis ini. Dari jumlah tersebut, seramai 55 orang dari Kementerian Kerja

Raya (KKR), 664 orang dari Jabatan Kerja Raya (JKR), 23 orang dari Lembaga Lebuhraya Malaysia (LLM) dan 39 orang dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB).

Tahniah kepada semua penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang Tahun 2007.

Sumber : Bah. Pengurusan Sumber Manusia



KEJOHANAN SUKAN KERJA RAYA DI STADIUM HANG JEBAT, MELAKA

Kejohanan Sukan Kerja Raya telah diadakan mulai 23 hingga 26 Julai 2008 bertempat di Stadium Hang Jebat, Bandaraya Melaka. Kejohanan kali ini disertai oleh 26 kontinjen yang terdiri daripada pasukan-pasukan di bawah Kementerian Kerja Raya dan syarikat-syarikat konsesi. Sebanyak 14 acara sukan akan dipertandingkan dalam kejohanan seperti Badminton, Ping Pong, Bola Sepak, Bola Jaring, Bola Tampar, Sepak Takraw, Chess, Karom, Dart, Tarik Tali, Bowling Ten Pin, Golf, Lawnbowl; dan Futsal.

Pada kejohanan kali ini, PLUS telah memenangi 5 pingat emas, 6 perak dan 1 gangsa seterusnya menjadi Juara Keseluruhan kejohanan. Bagi tempat kedua, ketiga dimenangi oleh KESAS Sdn Bhd dan CIDB, masing-masing dengan 4 pingat. Manakala Kementerian berjaya membawa pulang 2 pingat gangsa menerusi sukan Dart dan Ping pong.



Sejarah penubuhan kejohanan ini bermula dari tahun 2002 sebagai usaha berterusan untuk memupuk dan merapatkan lagi hubungan antara warga Kerja Raya dengan Syarikat-syarikat Konsesi Lebuhraya. Sukan ini dianjurkan bagi menggantikan sukan tahunan yang dinamakan Highway Games yang telah diadakan pada tahun-tahun sebelumnya. Kejohanan pertama yang diadakan di Johor Bahru, Johor pada 25 Julai 2002 hingga 27 Julai 2002.

Tahniah dan Syabas

Sumber : Kelab Sukan & Kebajikan Kementerian Kerja Raya



PEGAWAI/ANGGOTA KKR YANG MENERIMA ANUGERAH PERKHIDMATAN CEMERLANG TAHUN 2007

1	En. Azhar bin Mustapha PSU (J41) Bahagian Pembangunan Bumiputera	17	En. Syed Abu Bakar bin Syed Ahmad Juruteknik Ukur Bahan (J22) Bahagian Pembangunan Bumiputera
2	En. Che Ajid bin Che Ahmad Pen. Pengarah (J41) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan	18	Pn. Rabaiyah binti Sulaiman PT (Kew.) (W17) Bahagian Pembangunan Bumiputera
3	Pn. Dirayah binti Dollah Pen. Pengarah (J41) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan	19	En. Abd. Wahab bin Ismail PAP (N4) Bahagian Pembangunan Bumiputera
4	En. Mohamad Naim bin Othman PSU (N41) Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat	20	Pn. Roslina binti Ismail PPT (N32) Bahagian Akaun
5	En. Mohd Firdaus bin Ismail Pen. Pengarah (J41) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan	21	Pn. Siti Aishah binti Abd. Wahid Pen. Akauntan (W27) Bahagian Akaun
6	En. Mohd Kamarul Aznan bin Rashed PSU (M44) Bahagian Kewangan	22	Pn. Napisah binti Haron Pemb. Akauntan (W17) Bahagian Akaun
7	En. Mohd Shahrman bin Shafein PSU (M44) Bahagian Pembangunan dan Penswastaan	23	Pn. Iliza binti Ibrahim Pemb. Akaun (W17) Bahagian Akaun
8	Cik Siti Masfukah binti Azmi PSU (M41) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia	24	En. Syahidan bin Md. Akir PT (Kew.) (W17) Bahagian Kewangan
9	En. Mukhzani bin Abdul Latif Jurutera Awam (J44) Bahagian Perancang Jalan	25	Pn. Normasnifza binti Mohd. Ali PT (Kew.) (W17) Bahagian Kewangan
10	Pn. Wangi binti Jusoh SUB (M54) Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat	26	Pn. Azizah binti Abu Bakar PT (Kew.) (W17) Bahagian Kewangan
11	En. Wan Rizan bin Wan Ramli PSU (M44) Bahagian Pembangunan dan Penswastaan	27	Pn. Noorlida binti Ahmad PT (Kew.) (W17) Bahagian Kewangan
12	Cik Nurfadzlina Maulatt binti Abu Bakar PT (P/O) (N17) Bahagian Pembangunan dan Penswastaan	28	Pn. Nornazimah binti Abdul Razak PPT (N27) Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat
13	Pn. Marzadalinda binti Zakaria PT (P/O) (N17) Bahagian Pembangunan dan Penswastaan	29	Pn. Sharifah binti Uyob PT (P/O) (N17) Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat
14	Pn. Wan Noorita binti Wan Mamat PT (P/O) (N17) Bahagian Perancang Jalan	30	En. Muhamad Fathi bin Ahmad Murad Pemb. Teknik (Elek.) (J29) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
15	Pn. Hashimah binti Hashim PT (P/O) (N17) Bahagian Perancang Jalan	31	En. Mohd. Hisyam bin Mohamed Juruteknik (J17) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
16	Cik Nurulaina binti Mohd. Razali PT (Kes) (N17) Bahagian Perancang Jalan	32	En. Mohd. Iskandar Hatimi bin Abdul Rashid Juruteknik Awam (J17) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan

33	Pn. Nor Aishah binti Din PTA (J29) Bahagian Pembangunan Bumiputera	45	Pn. Zaniah binti Wi PT (Kew.) (W17) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
34	Pn. Siti Fatimah binti Haron Juruteknik Awam (J22) Bahagian Pembangunan Bumiputera	46	Pn. Zainab binti Nazri PT (P/O) (N17) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
35	Pn. Salina binti Ahmad PT (Kes.) (N22) Bahagian Pentadbiran	47	En. Razali bin Arshad PAP (N1) Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
36	En. Subramaniam a/l Munian Penjaga Jentera Elektrik (R17) Bahagian Pentadbiran	48	En. Munandy a/l Tanimalay Tukang K3 Bahagian Kawalselia Penyenggaraan
37	Pn. Junainah binti Mat Supor PTR (N11) Bahagian Pentadbiran	49	Pn. Asiah binti Musa PPT (N27) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
38	En. Veerapan a/l Narayanasamy Pem. Kenderaan Bermotor (R3) Bahagian Pentadbiran	50	Pn. Rahmah binti Hashim PT (P/O) (N17) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
39	En. Mahusin bin Abdullah PK (KP11) Bahagian Pentadbiran	51	Pn. Tengku Hanisah binti Tengku Ismail PT (P/O) (N17) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
40	En. Rusli bin Zuin Kepli Pek. Awam Bahagian Pentadbiran	52	Pn. Siti Salbiah binti Mohd. Jaafar PT (P/O) (N17) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
41	En. Ahmad Tarmizi bin Idris PPTM (F29) Bahagian Teknologi Maklumat dan Komunikasi	53	Pn. Esah binti Jamin PT (P/O) (N17) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
42	En. Abdul Hadi bin Zainal Abidin JK (FT17) Bahagian Teknologi Maklumat dan Komunikasi	54	Pn. Shamioon bin Hj. Zakaria PAP (N13) Bahagian Pengurusan Sumber Manusia
43	Pn. Normawati binti Shafie PJ (W27) Bahagian Audit Dalam	55	En. Izhar bin Mohamad Juruteknik Elektrik Kanan (J22) Bahagian Pentadbiran
44	Cik Sara binti Ali Pemb. Undang-Undang (L27) Pejabat Penasihat Undang-Undang		

PEGAWAI/ ANGGOTA LANTIKAN BARU/ BERTUKAR/ KENAIKAN PANGKAT MEI Hingga OGOS 2008

BIL	NAMA PEGAWAI & JAWATAN	DARI	KE/ PENEMPATAN BARU	TARIKH KUATKUASA	CATATAN
1	En. Mohd Asri bin Mat Nun Akauntan (W44)	Jabatan Akauntan Negara	Bahagian Akaun, KKR	16.7.2008	Pertukaran Biasa
2	Pn. Nor Saniyah binti Ab. Bakar @ Abu Bakar Pemb. Teknik (Elektrik) (J29)	Bahagian Kawalselia Penyenggaraan, KKR	Caw. Elektrik, JKR Perak	3.7.2008	Pertukaran Biasa
3	Pn. Zurida binti Zulkipli J (J17)	Bahagian Perancang Jalan, KKR	Bahagian Kawalselia Penyenggaraan, KKR	25.6.2008	Pertukaran Biasa
4	Cik Nurul Farhana binti Mohamad Fazil PT (Kes.) (N17)	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	Pej. Penasihat Teknikal Kementerian Kerja Raya	1.7.2008	Pertukaran Biasa
5	Cik Nurliyana binti Abdul Karim PT (Kes.) (N17)	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	Bahagian Pembangunan dan Penswastan, KKR	30.6.2008	Pertukaran Biasa
6	Pn. Normasnifza binti Mohd Ali PT (Kew.) (W17)	Bahagian Kewangan, KKR	Caw. JKR Elektrik Selangor	14.7.2008	Pertukaran Biasa

7	En. Wan Rizan Irwan bin Wan Ramli PSU (M48)	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	Bahagian Pentadbiran, KKR	16.5.2008	Kenaikan pangka
8	En. Ezwin Mizra bin Mahamad Zabri PSU (M48)	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	Bahagian Pembangunan Bumiputera, KKR	16.5.2008	Kenaikan pangkat
9	Pn. Norsuriani bin Mohd Salleh PSU (M44)	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	Kekal	2.6.2008	Kenaikan pangkat
10	Pn. Azmah binti Bakir PSU (M44)	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	Kekal	2.6.2008	Kenaikan pangkat
11	Cik Amirah binti Tarmizi PTR (N11)	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	JKR Elektrik Pulau Pinang	2.6.2008	Pertukaran Biasa
12	Pn. Ropilah binti Saari PT (Kew.) (W22)	Caw. Bangunan Am, JKR	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	15.5.2008	Pertukaran Biasa
13	Cik Ummi Nazliza binti Johari PTR (N11)	-	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	27.5.2008	Lantikan Baru
14	En. Mohayuddin bin Abdul Manaf Pemb. Teknik (Elektrik) J29	-	Bahagian Kawalselia Penyenggaraan, KKR	3.7.2008	Lantikan Baru
15	En. Takayudin bin Hj. Ameri KPSU (M52)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	1.7.2008	Kenaikan pangkat
16	Pn. Norhazwani binti Hashim PT (Kes.) (N17)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	1.7.2008	Lantikan Baru
17	En. Azahar bin Mohd Jurutera (Mekanikal) (J48)	Kementerian Kerja Raya	Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan	3.7.2008	Pertukaran Sementara
18	Pn. Norsham binti Mohamad KPSU (J48)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Pemantauan Agensi dan Kemahiran, KKR	29.4.2008	Pertukaran Biasa
19	Cik Adilllah Laily binti Mohamed Yusof PPA (S41)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Penerbitan Dasar Negara, Jabatan Penerangan Malaysia	2.6.2008	Pertukaran Biasa
20	En. Hamidy bin Mohd Salleh PSU (M44)	Cawangan Pengurusan Korporat, JKR	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	26.5.2008	Pertukaran Biasa
21	En. Krishnan A/L Osthaybano PSU (M41)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Pemantauan Agensi dan Kemahiran, KKR	29.4.2008	Pertukaran Biasa
22	Cik Azline binti Azizan PPT (N27)	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Pulau Pinang	3.6.2008	Pertukaran Biasa
23	Pn. Zubaidah binti Omar PPT (N27)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Pemantauan Agensi dan Kemahiran, KKR	29.4.2008	Pertukaran Biasa
24	Pn. Wahidah binti Abd. Wahid PT (N17)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Pemantauan Agensi dan Kemahiran, KKR	29.4.2008	Pertukaran Biasa
25	En. Mohd Zaiful bin Hassan PAP (N11)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bangunan Persekutuan Petaling Jaya	23.5.2008	Pertukaran Biasa
26	Pn. Fatimah binti Nasri PTR (N11)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Caw. Kejuruteraan Awam, Struktur & Jambatan JKR	28.5.2008	Pertukaran Biasa
27	En. Saharuddin bin Mahamud Ketua Audit Dalam (W54)	Bahagian Audit Dalam, KKR	Jabatan Audit Negeri Johor	1.8.2008	Kenaikan Pangkat
28	Pn. Tee Get Lien KPSU (M48)	Jabatan Perkhidmatan Awam	Bahagian Kewangan, KKR	16.7.2008	Kenaikan Pangkat
29	Pn. Nazimah binti Abd. Razak Peg. Tadbir (N32)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan	2.7.2008	Kenaikan Pangkat
30	Pn. Sabariah binti Jamal Pembantu Teknik Senibina (J29)	Cawangan Kerja Pendidikan, JKR	Bahagian Kawalselia Penyenggaraan, KKR	1.8.2008	Pertukaran Biasa
31	Pn. Noorazidah binti Shafei KPSU (M52)	Kem. Perdagangan Antarabangsa & Industri	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
32	En. Azhar bin Basirun KPSU (M52)	Kementerian Pertahanan	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat

33	Pn. Rokiah binti Yunus KPSU (M52)	Kementerian Kesihatan	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
34	En. Abdul Hadi bin Hj. Salleh KPSU (M52)	Kementerian Kesihatan	Bahagian Pembangunan Bumiputera, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
35	Pn. Mashitah binti Hj. Yahya KPSU (M52)	Bahagian Maritim, Jabatan Perdana Menteri	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
36	En. Muhammad Nazri bin Abdullah KPSU (M48)	Pejabat Daerah & Tanah, Kerian, Perak	Bahagian Kawalselia Penyenggaraan, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
37	En. Khairul Anuar bin Mahmood KPSU (M52)	Kementerian Pertahanan	Bahagian Kewangan, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
38	En. Mohd Nawawi bin Ab Rashid KPSU (M52)	Jabatan Pembangunan Negeri Kelantan	Bahagian Pembangunan dan Penswastaan, KKR	1.7.2008	Kenaikan Pangkat
39	Pn. Masliza binti Mohamad Noor PT (N17)	-	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	28.7.2008	Lantikan Baru
40	Cik Siti Fadlon Binti Shaik Ahmad PT (Kew.) (W17)	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	Bahagian Kewangan, KKR	1.8.2008	Pertukaran Biasa
41	En. Mohd Rizal bin Hashim PPA (S41)	Ibu Pejabat, Jabatan Penerangan Malaysia	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	15.7.2008	Pertukaran Biasa
42	En. Wan Rizan Irwan bin Wan Ramli PTD (M48)	Bahagian Pentadbiran, KKR	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	4.8.2008	Pertukaran Biasa
43	En. Ezwin Mizra b. Mahamad PTD (M48)	Bahagian Pembangunan Usahawan, KKR	Bahagian Pentadbiran, KKR	4.8.2008	Pertukaran Biasa
44	En. Misnon bin Hj. Ihsan Juruaudit (W52)	Kementerian Kebudayaan, Kesenian & Warisan Malaysia	Bahagian Audit Dalam, KKR	1.8.2008	Memangku
45	A.S Sinarao A/L Nagayah @ Nagaraju Juruaudit (W44)	Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan	Bahagian Audit Dalam, KKR	1.8.2008	Memangku
46	En. Mohd Nawawi bin Ab Rashid KPSU (M52)	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	Bahagian Pembangunan Usahawan, KKR	4.8.2008	Pertukaran Biasa
47	Cik Zainariah binti Zainal Abidin PT (Kew) (W17)	-	Bahagian Akaun, KKR	1.8.2008	Lantikan Baru
48	En. Nordin bin Yahya PTD (M52)	-	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	1.8.2008	Pertukaran Biasa
49	En. Mohd Yusoff bin Zulkurnain PTD (M48)	Cawangan Pengurusan Korporat, JKR	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	18.8.2008	Pertukaran Biasa
50	En. Azhar bin Basirun PTD (M52)	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	Cawangan Pengurusan Korporat, JKR	28.7.2008	Pertukaran Biasa
51	En. Muhammad Rosli bin Muhammad Jaafar KPSU (M48)	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	18.8.2008	Pertukaran Biasa
52	Pn. Rohana binti Mohd. Ali Peg. Teknologi Maklumat (F48)	-	Bahagian Teknologi Maklumat, KKR	21.7.2008	Pertukaran Biasa
53	En. Zahiruddin bin Mohd Zahari PTD (M41)	Lantikan	Cawangan Pengurusan Korporat, JKR	28.7.2008	Lantikan Baru
54	Cik Subashini a/p Rajah PKP (N17)	Lantikan	JKR Workshop Persekutuan	3.8.2008	Lantikan Baru

55	Cik Jennesie Anak Ahhow PKP (N17)	Lantikan	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	3.8.2008	Baru
56	Cik Nur Izzati binti Marzuki PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia	11.8.2008	Lantikan Baru
57	Cik Zaharah Isahak PTD (M41)	-	Bahagian Perancangan Dasar dan Pengurusan Korporat, KKR	11.8.2008	Lantikan Baru
58	En. Mohd Haffiz bin Hassan PTD (M41)	-	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
59	Pn. Fiza binti Abdul Rahim PTD (M41)	-	Bahagian Pemantauan Agensi & Kemahiran, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
60	En. Mohd Hafiz bin Mohd Hatta PTD (M41)	-	Bahagian Hubungan Antarabangsa & Pembangunan Profesional, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
61	En. Harivendran a/l Renganathan PTD (M41)	-	Bahagian Hubungan Antarabangsa & Pembangunan Profesional, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
62	Cik Shazeela binti Ahmad PTD (M41)	-	Bahagian Kewangan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
63	En. Muhammad bin Mohd Arish PTD (M41)	-	Bahagian Kewangan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
64	En. Mohd Hazim bin Mohd Rejab PTD (M41)	-	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
65	En. Mohd Fauzy bin Mohd Yusoff PTD (M41)	-	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
66	En. Mohammad Haniff bin Hassan PTD (M41)	-	Bahagian Pembangunan & Penswastaan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
67	En. Muruganathan a/l Krishnan PTD (M41)	-	Bahagian Perancang Jalan, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
68	En. Mohd Syukri bin Mohd Zulkapli PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
69	En. Mohd Azlan bin Idris PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
70	Cik Salfarida binti Ali PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
71	En. Mohd Fadly bin Lasman PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
72	Pn. Norhana binti Danial PTD (M41)	-	Bahagian Pentadbiran, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
73	En. Zahrulafindi bin Zinil Abeden PTD (M41)	-	Bahagian Pengurusan Sumber Manusia, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
74	En. Muhammad Nizam bin Ab. Ghani PTD (M41)	-	Bahagian Perancangan Dasar & Pengurusan Korporat, KKR	12.8.2008	Lantikan Baru
75	En. Jasfaizal bin Jasmin PT (N17)	Bahagian Perancangan Dasar & Pengurusan Korporat, KKR	JKR Workshop Persekutuan	18.8.2008	Pertukaran Biasa
76	En. Mohayuddin b. Abdul Manaf Pemb. Teknik (Elektrik) J29	-	Bahagian Kawalselia Penyelenggaraan	21.7.2008	Lantikan Baru
77	En. Rizal Shahurein b. Kamaruddin PTD (MP44)	-	Bahagian Kewangan	12.8.2008	Pertukaran Biasa

Sumber

Sambutan Majlis Malam

PRA AMBANG MERDEKA KE 51 KEMENTERIAN KERJA RAYA



Kementerian Kerja Raya telah menganjurkan Majlis Malam Pra Ambang Merdeka ke 51 sempena Sambutan Bulan Kemerdekaan Peringkat Kementerian Kerja Raya.

Majlis yang diadakan di Taman Cenderawasih, Blok B, Kompleks Kerja Raya ini telah dirasmikan oleh Timbalan Menteri Kerja Raya Yang Berhormat Dato' Yong Khoon Seng. Dalam ucapannya beliau meminta supaya warga Kerja Raya memberikan kerjasama sepenuhnya untuk menjayakan program-

program yang diaturkan sempena sambutan Bulan Kemerdekaan. Menurutnya lagi, program-program tersebut adalah dapat meningkatkan penghayatan sejarah perjuangan kemerdekaan negara di kalangan warga Kementerian Kerja Raya.

Ketua Setiausaha Kementerian Kerja Raya Yang Berbahagia Dato' Dr. Abdul Munit Bin Kasmin serta warga kementerian turut hadir dalam majlis tersebut.

